
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 02 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 27 – septiembre - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Palau de la Festa

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Mª Isabel Granero Moya

VICEPRESIDENTA

Dª M.ª Jesús Garrido Moya

VOCALES

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grupo Político PSOE

Designados por Alcaldía 

D. Rafael Serrano Ruiz

Dª. Eva Lidón Barberá Martín

Representantes de las AA:VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. San Pablo

D. Alberto Ramos Renau AA.VV. San Jaime

Representantes de las AMPAS

Dª. Daniela Terfelea AMPA IES CEIP EXERCIT

   
    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 
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de Protecció de Dades de Caràcter Personal. 
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EXCUSAN ASISTENCIA:

          Dª. Patricia Puerta Barberá

Dª M.ª Dolores Zabalza Prieto

D.  Miguel Angel Guillamón Naches

D. José L. Gómez Sánchez

D. José Oscar Sánchez Ramos

Dª Estefanía García Gómez

          

NO ASISTEN: 

  D.  Francesc Mezquita Patuel

Dª María España Novoa

D. Juan José Povedano Romero

D. Daniel Monferrer Cherta

D. José Porras Rodríguez

D. Ramón Sarria Picazo

D.  Emilio García Solsona

Dña. Ana M.ª Latorre Centelles

D. Jorge Ernesto Porcar.

        

Orden del día. 

1º.-  Aprobación,  si  procede,  de la  acta  correspondientes  a  las sesión ordinaria  del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 30 de marzo de 2021

2º.-  Toma de posesión de Dña. Estefanía García Gómez, representante de la AA.VV. 
MAESTRÍA, para formar parte del Consejo y la Junta del Distrito Sur.

3º.- Informe de la Presidenta

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Sala  Museo  del  Palau  de  la  Festa,  siendo  las  20:30  h.  del  día  27  de 
septiembre de dos mil veintiuno bajo la presidencia del Ilma. Señora Teniente de Alcalde, 
Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto 
de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de Distrito SUR, con mi asistencia como 
Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.
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Comprobado el  quorum de asistencia  por  la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 30 
DE MARZO DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 30 de 
marzo de 2021, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.-  TOMA  DE  POSESIÓN  DE  DÑA.  ESTEFANÍA  GARCÍA  GÓMEZ, 
REPRESENTANTE DE LA AA.VV. MAESTRÍA, PARA FORMAR PARTE DEL CONSEJO 
Y LA JUNTA DEL DISTRITO SUR.

No asistiendo a la toma de posesión Dña. Estefanía García Gómez, representante de 
la AA.VV. MAESTRÍA, para formar parte del Consejo y la Junta del Distrito Sur, por temas 
personales, se procederá a convocarla en próxima convocatoria.

3º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

No existiendo ninguna respuesta de peticiones anteriores, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

 
5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN PABLO – D. VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ 

El Sr.  Campos, solicita información al  respecto del Plan de Ejecucion de la zona 
nueva del Barranquet, la Sra. M.ª Jesús Garrido, le informa que esta parado por un tema de 
Iberdrola, que están intentando solucionar.

Comunica que en la Calle Infantes, la alcantarillas están tapadas con maderas y las 
personas mayores no pueden pasar ni a tirar la basura a los contenedores.

Insiste una vez más que el parking de los médicos esta igual, y es necesario como ya 
se ha solicitado reiteradamente así como el cambio de ubicación de los contenedores ya 
que dan muy mala imagen en su ubicación actual.

Informa que la panadería situada en la Plaza Perpetuo Socorro, sobre las 4 de la 
madrugada venden productos que elaboran y queda todo tirado por el suelo, por lo que se 
solicita de controle el tema.
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Con respecto al vandalismo del grupo, les gustaría reunirse con al Subdelegada del 
Gobierno, los asistentes le informan que tiene que solicitar directamente el la cita.

AMPA IES CEIP EXERCIT – Dª. DANIELA TERFELEA

Informa de la necesidad de limpiar las calles alrededor del Colegio Ejercito, ya que 
hay muchas aves que dejan suciedad por las aceras.

Solicita tambien la llimpieza de las aceras ya que siguen estando muy sucias.

Comenta sobre los apagones de luz en el barrio, la presidenta le comunica que ese 
tema depende de Iberdrola.

En la Calle Lepanto esta ubicado el Bar Matty,  siendo un punto conflictivo (venta 
ilegal, con mesas y sin permiso de terraza, consumo de alcohol en la calle …..) los vecinos 
llaman a la policía y no hacen caso al respecto, por lo que solicitan control policial.

También informan la necesidad de un mayor control de los perros ya que sus dueños 
no recogen las heces y los niños juegan en las mismas zonas.

AA.VV. SAN   JAIME   – D. ALBERTO RAMOS RENAU   

El Sr. Ramos, informa que han ido a cortar las ramas secas que se solicitaron en su 
dia, pero no han terminado ya que siguen habiendo ramas secas en los árboles, por lo que 
es necesario vayan a terminar el trabajo.

Se solicitó en el acta del 31 de mayo la reposición de los columpios del parque que 
habían desaparecido, y a fecha de hoy todavía no se han instalado.

Recuerda la necesidad de la limpieza en la entrada del barrio ya que se ha pedido en 
varias veces por la maleza muy alta que hay y las raíces salen al camino por el asfalto.

D. RAFAL SERRANO RUIZ

Informa que la valla situada en el parque Sierra Cazorla hay que cambiarla ya que 
esta oxidada y rota.

Solicita el cambio de ubicación de los contenedores de la Calle Torrechiva num. 12

Es necesaria la limpieza del Carril bici desde el Grupo Lourdes ya que esta lleno de 
gravilla y hay peligro de caídas.

Reclaman la poda del ficus de la Calle Torrechiva, 16 ya que las ramas entran en 
casa de un vecino y además las hojas caen en el sumidero del barranco tapándolo.

El Sr. Serrano, solicita una copia del Reglamento del Consejo y la Junta de Distrito.

Dª M.ª ISABEL GRANERO MOYA

La Sra. Presidenta a petición de la AA.VV. MAESTRÍA, informa de las siguientes 
necesidades:
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Solicitan más limpieza en las calles con agua a presión.

 Informan que en la Calle Arquitecto Ros a la altura del num. 39 emergen aguas 
fecales porque está rota la tubería, no se puede pasar andando por esa acera.

Siguen  reclamado  que  se  pongan  bolardos  en  las  esquinas,  la  inseguridad  del 
peatón es cada vez mayor, por la velocidad de los coches girando las esquinas y aparcan 
coches obligando al peatón a caminar por la calzada. La Sra. Presidenta informa que se ha 
pasado  reiteradas  veces  y  han  respondido  al  respecto  indicando  que  no es  posible  la 
instalación de bolardos.

- Reclaman hacer la zona de la supermanzana, zona de aparcamiento prioritario para 
los residentes.

A petición de vecinos del barrio, la Sra. Presidenta solicita

- La limpieza del carril  bici  de piedras y tierra desde el  Grupo San Andrés hasta 
Grupo Lourdes

 Y siendo las 21:20 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con la Sra 
Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d'acta 02/2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 27 de setembre de 2021

Hora inici/fi 20:00 h

Lloc Palau de la Festa

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Mª Isabel Granero Moya

VICEPRESIDENTA

     Sra. Mª Jesús Garrido Moya

VOCALS

Veïns designats - Grups polítics   m  unicipals  

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grup polític PSOE

Designa  t  s p  e  r Alcald  i  a   

Sr. Rafael Serrano Ruiz

Sra. Eva Lidón Barberá Martín

Representants de les associacions veïnals

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV San Pablo

Sr. Alberto Ramos Renau AV San Jaime

Representants de les AMPA

Sra. Daniela Terfelea AMPA IES CEIP EXÈRCIT

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 
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EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

          Sra. Patricia Puerta Barberá

Sra. M.ª Dolores Zabalza Prieto

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. José L. Gómez Sánchez

Sr. José Óscar Sánchez Ramos

Sra. Estefanía García Gómez

          

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sr. Francesc Mezquita Patuel

Sra. María España Novoa

Sr. Juan José Povedano Romero

Sr. Daniel Monferrer Cherta

Sr. José Porras Rodríguez

Sr. Ramón Sarria Picazo

Sr.  Emilio García Solsona

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles

Sr. Jorge Ernesto Porcar

        

Ordre del dia

1.  Aprovació  de  l’acta  corresponent a  la  sessió  ordinària  del  Consell  Municipal  de 
Districte Sud de data 30 de maç de 2021

2. Presa  de  possessió  de  la  Sra.  Estefanía  García  Gómez,  representant  de  l’AV 
MAESTRÍA, per a formar part del Consell i de la Junta del Districte Sud

3. Informe de la presidenta

4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Sala Museu del Palau de la Festa, a les 20:30 h del dia 27 de setembre de dos 
mil vint-i-u, sota la presidència de la Il·lma. Sra. Mª Isabel Granero Moya, tinent d'Alcaldia, es 
reuneixen els senyors i senyores  suara esmentats,  a fi de celebrar la sessió ordinària del 
Consell Municipal de Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària delegada del 
Consell per a donar fe de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència per la  presidenta, s’inicia la sessió i es passa a 
tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.  APROVACIÓ  DE  L'ACTA CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 30 DE MARÇ DE 2021 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 30 
de març de 2021, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SRA. ESTEFANÍA GARCÍA GÓMEZ, REPRESENTANT 
DE  L'AV  MAESTRÍA,  PER  A  FORMAR PART  DEL  CONSELL  I  DE  LA JUNTA  DEL 
DISTRICTE SUD

La Sra. Estefanía García Gómez, representant de l'AV MAESTRÍA, no assisteix per 
motius personals a la presa de possessió per a formar part del Consell i la Junta del Districte 
Sud, per la qual cosa es procedirà a convocar-la en la pròxima convocatòria.

3. INFORME DE LA PRESIDENTA 

Com que no hi ha cap resposta de peticions anteriors, es passa al punt següent de 
l'ordre del dia.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l'ordre del dia.

 
5. PRECS I PREGUNTES

AV SAN PABLO – SR. VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ 

El Sr. Campos sol·licita informació respecte del Pla d'execució de la zona nova del 
Barranquet. La Sra. Mª Jesús Garrido li informa que està parat per un tema d'Iberdrola que 
estan intentant solucionar.

Comunica que al carrer Infants, els albellons estan tapats amb fustes i les persones 
majors no poden passar ni a tirar el fem als contenidors.

Insisteix una vegada més que el pàrquing dels metges està igual, i és necessari, com 
ja s'ha sol·licitat reiteradament, el canvi d'ubicació dels contenidors, ja que donen una mala 
imatge en la seua ubicació actual.

Informa que  al forn situat a la  plaça Perpetu Socors, sobre les 4 de la matinada, 
venen productes que elaboren i queda tot tirat per terra, per la qual cosa se sol·licita que es 
controle el tema.
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Respecte al vandalisme del grup, el Sr. Campos comenta que li agradaria reunir-se 
amb  la  subdelegada  del  Govern.  Els  assistents  li  informen  que  ha  de  sol·licitar  ell 
directament la cita.

AMPA IES CEIP EXÈRCIT – SRA. DANIELA TERFELEA

La Sra. Terfelea informa de la necessitat de netejar els carrers al voltant del col·legi 
Exèrcit, ja que hi ha moltes aus que deixen brutícia per les voreres.

Sol·licita també la neteja de les voreres, ja que continuen estant molt brutes.

Pregunta sobre les apagades de llum al barri i la presidenta li  comunica que eixe 
tema depén d'Iberdrola.

Comenta que al  carrer Lepant  està ubicat  el  bar Matty,  que és un punt conflictiu 
(venda il·legal, amb taules i sense permís de terrassa, consum d'alcohol al carrer...). Diu 
que els veïns criden a la policia i no els fan cas, per la qual cosa sol·licita un major control 
policial.

També informa de la necessitat d'un major control dels gossos, ja que els seus amos 
no arrepleguen les excrements i els xiquets juguen en les mateixes zones.

AV SAN JAIME – SR. ALBERTO RAMOS RENAU

El Sr. Ramos informa que han anat a tallar les branques seques que van demanar en 
el seu dia, però no han acabat, ja que continuen havent-hi branques seques als arbres, per 
la qual cosa és necessari que vagen a acabar el treball.

En l'acta del 31 de maig es va sol·licitar la reposició dels gronxadors del parc que 
havien desaparegut, i en data de hui encara no s'han instal·lat.

Recorda  la  necessitat  de  neteja  de  l'entrada  del  barri,  ja  que  s'ha  demanat  en 
diverses vegades perquè hi ha mala herba molt alta i les arrels ixen al camí per l'asfalt.

SR. RAFAEL SERRANO RUIZ

El Sr. Serrano comenta que cal canviar la tanca situada al parc Sierra Cazorla ja que 
està rovellada i trencada.

Sol·licita el canvi d'ubicació dels contenidors del carrer Torrechiva, núm. 12

Considera necessària la neteja del carril bici des del grup Lourdes, ja que està ple de 
graveta i hi ha perill de caigudes.

Reclama la poda del ficus del carrer Torrechiva, 16, ja que les branques entren a 
casa d'un veí i, a més, els fulls cauen en l'engolidor del barranc i el tapen.

Sol·licita una còpia del Reglament del Consell i de la Junta de Districte.
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SRA Mª ISABEL GRANERO MOYA

La presidenta, a petició de l'AV MAESTRÍA, informa de les necessitats següents:

Sol·liciten més neteja en els carrers amb aigua a pressió.

Informen que al  carrer  Arquitecte Ros,  a l'altura del núm. 39,  emergeixen aigües 
fecals perquè està trencada la canonada i no es pot passar caminant per eixa vorera.

Continuen reclamant que es posen pilons en els cantons ja que la inseguretat del 
vianant és cada vegada major per la velocitat dels cotxes quan giren els cantons i quan 
aparquen, fet que obliga els vianants a caminar per la calçada. La presidenta informa que 
s'ha passat reiterades vegades i han respost que no és possible la instal·lació de pilons.

Reclamen  fer  la  zona  de  la  superilla  una  zona  d'aparcament  prioritari  per  als 
residents.

A petició de veïns del barri, la presidenta sol·licita la neteja del carril bici de pedres i 
terra des del grup San Andrés fins al grup Lourdes.

I a les 21:20 hores de la data indicada en l'encapçalament,  sense que hi haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en done fe i, 
perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell 
Municipal del Districte Sud.
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En cas de contindre este document dades de 
caràcter personal objecte de protecció, estos 
es troben omesos o substituïts per asteriscos 
(*) o per PARTICULAR, en compliment de la 
Llei  Orgànica 15/1999,  de 13 de desembre, 
de Protecció de Dades de Caràcter Personal. 

En caso de contener  este  documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos  se  encuentran  omitidos  o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 
13 de diciembre, de Protección de Datos de 
Carácter Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 7
KP

LK
K6

6T
7K

YA
6A

H
K3

2Z
3A

Q
C

D
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 1

1 
de

 1
1 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-01-10T10:16:46+0100
	Castelló de Plana
	ELISABETH BREVA ALMERICH - DNI 18924664B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-01-11T13:56:00+0100
	Castelló de Plana
	MARIA ISABEL GRANERO MOYA - DNI 18901400T
	Lo acepto




